
initiatieven opzetten die voor zowel 
bewoners van de crisisnoodopvang als 
inwoners van onze gemeente toegankelijk 
zijn. We houden u op de hoogte. 

Graag dank ik u allemaal voor uw 
bijdrage aan de opvang van asielzoekers 
in de afgelopen jaren. Niet alleen nu in 
Kaatsheuvel, maar ook aan de opvang van 
ontheemden uit Oekraïne in de Moer en in 
de Theresiaschool en de asielzoekers die we 
eerder in De Wetering hebben opgevangen. 
Iedere keer trof ik inwoners met een groot 
en warm hart die iets concreets wilden 
betekenen voor een groep mensen die hun 
leven in twee vuilniszakken meesjouwen. 
Deze momenten hebben een onuitwisbare 
indruk op mij gemaakt en me als mens 
verrijkt. Dank en tot ziens! 

Hartelijke groet, 

Hanne van Aart
Burgemeester Loon op Zand
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Voorwoord burgemeester

Als dit magazine bij u op de mat valt, zitten we al halverwege de 
zomervakantie van Zuid-Nederland. Op het moment van schrijven is het 
échte zomerse weer nog niet doorgebroken, is Oranje een dag eerder 
uitgeschakeld op het Europees Kampioenschap voetbal, genieten we 
van zomerse beelden uit de Tour de France en richten we voorzichtig het 
blikveld op de Olympische Spelen in Parijs. Wat een mooie sportzomer! 

Dit is het laatste voorwoord dat ik schrijf 
voor dit magazine. Met gepaste trots kijk 
ik terug op de afgelopen maanden. Wat is 
er veel werk verzet door onze partners, ons 
gemeentelijk projectteam en natuurlijk 
de enthousiaste vrijwilligers. Door deze 
inzet draait onze crisisnoodopvang naar 
ieders tevredenheid en merken we dat 
de bewoners hun draai in Kaatsheuvel 
gevonden hebben. 

Deze constatering was voor de vrijwilligers 
aanleiding om in een aantal brieven de 
gemeenteraad te vragen het besluit om 
per 5 augustus deze locatie te sluiten nog 
eens tegen het licht te houden. Met een 
ingelaste vergadering waarin door inwoners 
ingesproken kon worden en via een motie 
vreemd aan de orde op de agenda van de 
raadsvergadering van 27 juni jl. is door de 
gemeenteraad gehoor gegeven aan deze 
oproep. Ik heb grote waardering voor alle 
insprekers en schrijvers van brieven. Deze 
betrokkenheid siert onze inwoners en onze 
gemeente als geheel. Uiteindelijk is door 
een meerderheid van de gemeenteraad vóór 
de motie gestemd, waarmee het college 
opgeroepen werd de crisisnoodopvang te 
verlengen. 

Op dit moment wordt er hard gewerkt 
aan een nieuwe vergunning voor deze 
opvanglocatie en aan het verlengen van de 
afgesloten contracten, zodat we gebruik 
kunnen blijven maken van de spullen 
die er nu staan. Onze opvanglocatie blijft 
24/7 bereikbaar en het maandelijkse 
burenoverleg wordt voortgezet . Na de 
zomervakantie willen we een aantal 
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Meer informatie

De Crisisnoodopvang aan de Dodenauweg in Kaatsheuvel 
biedt ruimte aan maximaal 150 vluchtelingen. Sinds begin 
februari verblijven er circa 20 nationaliteiten, waarvan twee 
derde gezinnen en een derde alleenreizenden. 

Heeft u vragen of wilt u zorgen met ons delen? 
Mail dan naar opvang@loonopzand.nl of neem telefonisch 
contact op via 06 - 41 87 68 55; dit telefoonnummer is 24 uur 
per dag bereikbaar. Informatie over de crisisnoodopvang 
vindt u op www.loonopzand.nl/opvang.

Wat is een fl exwoning?
Een fl exwoning is een tijdelijke woning, 
dichtbij het centrum. Eén of twee 
mensen kunnen er snel intrekken. Het 
is een comfortabele kleine woning, van 
goede kwaliteit en met een mooi design. 
Flexwoningen zijn soms gestapeld, kant-en-
klaar, makkelijk verplaatsbaar. Een tijdelijke 
oplossing van maximaal 15 jaar in de strijd 
tegen woningnood.

Waarom fl exwoningen?
De gemeente werkt aan fl exwonen om 
starters, statushouders en spoedzoekers 
een tijdelijke woning te bieden voordat ze 
doorstromen naar een reguliere woning.

Waarom deze plek?
Woningen bouwen is lastig,  de gemeente 
heeft zelf weinig grond. De meeste grond is 
van particulieren of bedrijven. De plek achter 
de brandweerkazerne is beschikbaar en ge-
schikt voor woningbouw. Andere plekken zijn 
voor de gemeente niet haalbaar.

Flexwoningen in Loon op Zand
Tijdelijke oplossing voor woningnood

Gemeente Loon op Zand heeft plannen om 60 fl exwoningen te 
bouwen achter de brandweerkazerne in Kaatsheuvel. Nu is hier de 
Crisisnoodopvang (CNO) voor vluchtelingen. Peter van der Borgt is 
interim projectleider. Hij vertelt over het project en de uitdagingen.

Uitdagingen
Er liggen nog veel vraagstukken, voordat de 
fl exwoningen gerealiseerd kunnen worden. 
Alternatieve oplossingen zijn overwogen. 
Ons doel is om een bepaald aantal 
woningen te bouwen. Bouwprojecten 
vertragen vaak door stikstof en de 
capaciteit van het stroomnet. Dat is een 
landelijk probleem. Om de fl exwoningen 
in 2025 te realiseren trekken we op met de 
provincie Noord-Brabant, Casade en het 
Rijk. De concrete start van het project en 
de timing hangen af van veel factoren. 

Voordat het project van start gaat 
gaan we met elkaar in gesprek. Via een 
zogenaamde omgevingsdialoog kan 
iedereen zich een goed beeld vormen van 
de wensen, mogelijkheden, belangen en 
mogelijke bezwaren van initiatiefnemers, 
omwonenden en belanghebbenden.
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“Wij zijn voor tijdelijke kleinschalige 
opvang van vluchtelingen. We hebben 
veel waardering voor de vrijwilligers. 
Petje af voor wat de gemeente in korte 
tijd heeft opgezet. Maar wij zijn ook van 
afspraak is afspraak. De afspraak was dat 
de noodopvang op 5 augustus dicht zou 
gaan. Aan die afspraak moet je je houden. 
Dat is een belofte aan de inwoners en we 
willen daar betrouwbaar in zijn. Wij hebben 
daarom tegen verlenging gestemd. Langer 
openhouden van de CNO is niet netjes naar 
de inwoners van Kaatsheuvel.” 

Gemeentebelangen - Wessel van Boven 

“Flexwoningen bouwen op de huidige 
plek van de CNO? Dat is voor dit jaar niet 
haalbaar. Opvangproblemen zijn nog altijd 
dringend. De gemeente krijgt misschien 
weer de vraag om mensen onderdak te 
bieden. Dan is het zonde om de bestaande 
plek nu af te breken. Dat kost tijd en geld. 
De mensen die nu in de CNO wonen, voelen 
zich hier thuis, willen actief meedoen in de 
samenleving. Hun kinderen gaan hier naar 
school. Deze mensen nu zomaar verplaatsen 
is onmenselijk. Laat hen nog een paar 
maanden langer op de CNO blijven. Dat is 
verstandig en menselijk. De werkelijkheid 
heeft ons ingehaald en eerdere afspraken 
staan dan op losse schroeven. Daarom 
stemden wij in met de verlenging van de 
noodopvang.” 

CDA - Mieke Broeders-Habraken

“De groep die momenteel in de CNO 
verblijft, verdient het om menswaardig 
behandeld te worden. Wij zijn voor het 
bouwen van flexwoningen, maar de bouw 
van flexwoningen kan nog niet beginnen. 
De Commissaris van de Koning in Brabant 
heeft in het kader van de spreidingswet 
aangegeven dat er nog steeds veel behoefte 
is aan opvanglocaties. Dit onderstreept 
het belang van het openhouden van de 
huidige CNO. Het opzetten van een nieuwe 
noodopvang elders in de gemeente is zonde 
van het gemeenschapsgeld. Een recente 
anonieme poll in de media toonde aan dat 
de meerderheid van de inwoners voor het 
openhouden van de CNO is. We sluiten onze 
ogen niet voor de zorgen van omwonenden. 
Het burenoverleg is voor iedereen 
toegankelijk om zorgen en meningen  
te bespreken.”

VVD - Michel Verhoeven

“In januari is besloten de opvang zes 
maanden open te stellen. De druk op 
de opvang in Ter Apel en de andere 
opvangcentra blijft erg groot, terwijl 
de verwachting was dat deze druk zou 
verminderen. De samenstelling van de 
huidige groep asielzoekers is bekend. Er zijn 
geen incidenten geweest. Hoewel sommige 
inwoners teleurgesteld zijn, waarderen de 
meesten het openhouden van de CNO als 
een sociaal gebaar en het toont respect voor 
de inzet van de vrijwilligers. Nadeel is het 
terugkomen op een eerdere toezegging, 
wat het politieke vertrouwen kan schaden. 
De CNO is neergezet met middelen van 
het rijk en het zou kapitaalvernietiging 
zijn de CNO nu te sluiten. Daarnaast kan 
de locatie nog niet worden gebruikt voor 
flexwoningen. Goede communicatie met 
inwoners blijft belangrijk en moet op een 
goede manier worden voortgezet.”

Voor Loon - Hein Lommers

“Als Toekomstig KLM zijn wij positief over 
de vraag van de vrijwilligers aan de raad. 
Daar hoefden wij niet lang over na te 
denken. We zijn om menselijke redenen 
voor de verlenging en dragen dit een 
warm hart toe. Omdat verlenging van het 
besluit de bouw van flexwoningen niet in 
de weg staat, stemden wij in. Laten we 
wel de omwonenden hier goed bij blijven 
betrekken en informeren.” 

Toekomstig KLM - Marten Krikken

Zes fracties 
aan het woord

“We zijn als vrijwilligers ontzettend blij. 
Wij gunnen de bewoners van de CNO 
meer tijd in Kaatsheuvel, om tot rust te 
komen. Dat is hard nodig, als je weet 
wat ze allemaal hebben meegemaakt. 
Alle vrijwilligers blijven ook de 
komende maanden werken. Aan taal- 
en fietslessen, fitness, dansen en koken 
voor de bewoners. Dat doen we met 
hart en ziel en heel veel plezier!”

Jan Feenstra 

“De vrijwilligers hebben de vraag gesteld 
om de CNO langer open te houden. Het 
antwoord is gelukkig positief. Zo geven we 
perspectief aan mensen, die nu niet weten 
waar ze straks naar toe gaan. Verlenging  
gaat niet ten koste van onze eigen inwoners. 
De vraag naar noodopvang blijft voorlopig 
wel bestaan. Dus is het wijs om nu alvast 
na te denken over een andere plek voor 
tijdelijke opvang.”

PRO3 - Maaike Mesdag-Blom

Een schriftelijke oproep van vrijwilligers 
was voor de raad aanleiding om een motie 
op de agenda te plaatsen voor verlenging. 
Na een opiniërende vergadering en 
raadsvergadering is de motie aangenomen, 
en het college gevraagd de crisisnoodopvang 
te verlengen, aangenomen. Dat betekent 
dat er aan de Dodenauweg vluchtelingen 
opgevangen worden tot aan de start van de 
flexwoningen in 2025. 

Burenoverleg voortgezet
Vanaf de start van de crisisnoodopvang is het 
burenoverleg belangrijk en daarom wordt dit 
overleg voortgezet. Tijdens het burenoverleg 
worden zorgen en ideeën besproken en 
worden er concrete afspraken gemaakt. 
Alle inwoners kunnen deelnemen aan het 
burenoverleg na aanmelding. 

Bezwaar mogelijk?
Het is niet mogelijk om bezwaar in te dienen 
tegen een raadbesluit. Wel is het mogelijk 
om bezwaar te maken tegen (omgevings)
vergunningen die het college verleent. 
Dit kan vanaf het moment dat bekend is 
gemaakt dat de vergunning is verleend voor 
een periode van 6 weken.

We houden u op de hoogte van de ontwik-
kelingen rondom de crisisnoodopvang en 
de planning van de bouw van flexwoningen. 
Antwoord op veelgestelde vragen en infor-
matie over de crisisnoodopvang vindt u op  
www.loonopzand.nl/opvang.

Verlenging 
crisisnoodopvang

Eind juni heeft de gemeenteraad het college verzocht om 
de noodopvang aan de Dodenauweg in Kaatsheuvel te 
verlengen tot de start van de bouw van flexwoningen in 2025. 


